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Hei
 
Ved søknad om omdisponering av midlar er det ikkje naudsynt med teikningar. Søknad om dispensasjon er ein
annan søknad som må sendast når de har klare detaljane om kva de ynskjer gjera, og då kan det henda
Riksantikvaren ber om nye teikningar, det kjem an på kva det er de vil gjera. Men det kan ein truleg avklara på ei
synfaring. At ein får tilsegn om midlar er ikkje det same som at ein får dispensasjon frå kulturminnelova, det må
alltid avklarast separat.
 
Eg vonar dette gav svar på spørsmålet ditt.
 
Helsing
 
Solveig Lohne Rongved
Spesialrådgjevar
Kultur‐ og idrettsavdelinga | Fylkeskonservatoren

 

 

Tlf: 55 378044

www.hordaland.no

 

Fra: Kristin Hageland Mortensen [mailto:kristin.mortensen@ramboll.no] 
Sendt: 20. juni 2017 13:33
Til: Solveig Lohne Rongved <Solveig.Lohne.Rongved@hfk.no>
Kopi: Monika Cecylia Serafinska <Monika.Serafinska@hfk.no>; Inger Marie Jordal
(Inger.Marie.Jordal@lindas.kommune.no) <Inger.Marie.Jordal@lindas.kommune.no>
Emne: RE: Tiltak Håkonshaugen
 
Hei Solveig
Takk for svar på spørsmålene våre, men det er ne ting som er litt utydelig og det er om vi skal legge ved
tegninger eller om det er tilstrekkelig med en redegjørelse i form av et søknadsbrev?
 
 
Mvh.
Kristin H. Mortensen

M +47 932 04 437
kristin.hageland.mortensen@ramboll.no
__________________________________________________

Rambøll
Sjøhagen 6
Postboks 3063
4095 STAVANGER
www.ramboll.no

 

From: Solveig Lohne Rongved [mailto:Solveig.Lohne.Rongved@hfk.no] 



Sent: 20. juni 2017 09:17
To: Kristin Hageland Mortensen
Cc: Monika Cecylia Serafinska
Subject: SV: Tiltak Håkonshaugen
 
Hei
 
Eg har freista å svara på spørsmåla dine under.
 
1.Sidan det verkar som om det vil vera svært store endringar frå opphavleg søknad må de òg å ta med eit revidert
budsjett for tiltaket. Dersom de planlegg å gå inn i sikringssona på ein måte som ikkje var skildra i den tidlegare
søknaden må dette gjerast tydeleg greie for.
 
2. Som sagt er det Riksantikvaren som avgjer kor vidt det er høve til å omdisponera innanfor midla, og i kva grad. Eg
kan ikkje svara for dei, men kan ta ein telefon og melda frå om at det kjem til å koma ein søknad om
omdisponering. Hordaland fylkeskommune vil òg gjera ei vurdering av søknaden og komma med ei tilråding til
Riksantikvaren i saka. Hugs at søknad om dispensasjon òg tar tid.
 
3. Håkonshaugen er eit automatisk freda kulturminne, og inngrep i kulturminnet eller i sikringssona som strekkjer
seg 5meter frå ytterkanten av kulturminnet er i utgongspunktet ikkje tillate. Inngrep som er forbode omfattar òg
tildekking med nye massar. Det kan søkjast om dispensasjon frå lova dersom det ligg føre sterke grunnar til at det
er naudsynt. Dersom det vert søkt om dispensasjon er det Riksantikvaren som fattar vedtak, men fylkeskommunen
og Universitetsmuseet i Bergen vurderer begge søknaden og kjem med ei tilråding. Handsamingsfrist på ein
dispensasjonessøknad kan vera kring 6‐8 veker, og ein må ta omsyn til fellesferien i høve til venta
sakshandsamingstid. Dersom du med å «leggje trappa litt meir inn i terreng» meiner å trekkje denne nærare
haugen og inn i sikringssona kan eg ikkje svara på korleis me vil stilla oss til dette utan å ha sett eit meir detaljert
framlegg.
 
4. Eg er ikkje kjend med at det finst teikningar frå den tidlegare tilrettelegginga, Hordaland fylkeskommune hadde
ikkje noko rolle i dette arbeidet, og det kan vera at det finst papir ein anna stad som eg ikkje kjenner til.
Tilrettelegginga er nemnd i artiklar og anna, og det finst nokre gamle foto av staden i fotodatabasen til
universitetsmuseet i Bergen.
 
5. Kva tid det er mogleg å ha ei befaring kjem an på timeplanen til dei som er aktuelle å ha med, samt kor snøgt det
ligg føre meir detaljerte planer. Dersom de har omtrentlege datoar kan eg undersøkja kva tid som kan passa for dei
som er aktuelle, men me nærmar oss ferietid så eg kan ikkje garantera at det er mogleg å få dette til før
sumarferien.
 
Helsing
 
Solveig Lohne Rongved
Spesialrådgjevar
Kultur‐ og idrettsavdelinga | Fylkeskonservatoren
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Fra: Kristin Hageland Mortensen [mailto:kristin.mortensen@ramboll.no] 
Sendt: 16. juni 2017 14:56
Til: Solveig Lohne Rongved <Solveig.Lohne.Rongved@hfk.no>



Kopi: Inger Marie Jordal (Inger.Marie.Jordal@lindas.kommune.no) <Inger.Marie.Jordal@lindas.kommune.no>
Emne: Tiltak Håkonshaugen
 
Hei Solveig, viser til telefonsamtale og sender som avtalt en epost med ting vi lurer på.
 

1.    Vi lurte på om vi kan regne med å få en del av midlene selv om tiltaket har endret seg i forhold til det
som ble søkt om?

 
Da svarte du, at dere ønsket en formell henvendelse. Denne skulle inneholde detaljene for tiltaket hvor

vi beskriver hva som har endret
seg i forhold til da midlene ble søkt om og eventuelt nye momenter som kommunen ønsker at tilskuddet
skal gå til. Du presiserte at det var viktig å få med årsaken til endringen.
Vi trenge ikke nye tegninger, men referere til den som foreligger og presisere endringene i teksten.

 
2.    Hvor lang tid trenger dere på å godkjenne en revidert søknad? Kommunen ønsker å ha arbeidene ferdig

i 2017?
 

3.    Hvor stor del av området kan vi ikke grave i? Vi lurer på å legge hovedtrappen litt mer inn i terreng, tror
du dette er noe som kan være aktuelt, eller bør vi bare basere oss på å legge til masser?

 
4.    Finnes det papirer/ tegninger fra da man oppgraderte området rundt kulturminne, trappen, hellene

mellom alteret og haugen, oppkanten på nivåforskjellene, porten og skiltet ved ankomsten.
 

5.    Du nevnte at dere ville ha en befaring med alle relevante instanser, når vil man kunne holde en slik
befaring? Før eller etter sommeren?  

 
 

 
 

 
 
Mvh.
Kristin H. Mortensen

Landskapsarkitekt M N L A
Arkitektur og Byutvikling

M +47 932 04 437
kristin.hageland.mortensen@ramboll.no

 


